
Beste mevrouw Nuyts,
 
Betreffende de vragen die u gisteren stelde over het drugsbeleid (in twee verschillende mails) kan ik 
u als volgt informeren. Volledigheidshalve ga ik in deze mail op alle vragen gezamenlijk in.
Vanwege het korte tijdsbestek kan enkel op hoofdlijnen worden geantwoord. Daarnaast kan niet op 
alle vragen antwoord worden gegeven aangezien u deels informatie vraagt waarover wij als 
gemeente niet beschikken. 
 
1 Hoe lang is de coffeeshop in de koestraat?
Er is geen coffeeshop gevestigd in de Koestraat. Mocht de Boni aan de Stenenbrug worden bedoeld: 
deze is er al sinds begin jaren ’90, wellicht nog langer maar dat kan ik op deze korte termijn niet exact
nagaan.
 
2 In de APV staat dat de vergunning van een coffeeshop alleen aan een natuurlijk persoon afgegeven wordt. Jij 
zegt altijd dat coffeeshop die er een bv van hebben gemaakt eindeloos kunnen overdragen. Dat klopt dan niet. 
Dus hoe zit het nu?
Ingevolge artikel 2.3.1.2, derde lid, van de APV kan de vergunning uitsluitend aan natuurlijke 
personen worden verleend. Zij is persoonsgebonden en kan niet worden overgedragen. Deze 
bepaling ziet erop dat de vergunning wordt verleend aan de vergunninghouder in persoon; dit laat 
onverlet dat hij/zij de exploitatie van de coffeeshop in een BV of andere rechtsvorm kan 
onderbrengen. De vergunning kan echter niet aan een vennootschap worden verleend.
 
3 Hoeveel coffeeshop smart h g shops in BV vorm zijn er?
Dat is ons niet bekend. Dit kan (ook door u zelf) worden nagegaan in het Handelsregister, waarbij zij 
opgemerkt dat er regelmatig wijzigingen zijn in de rechtsvorm. Voor de vergunning is dit niet 
relevant.
 
4 Hoeveel coffeeshops na het ingezetenencriterium zijn nog over?
Er zijn nog steeds 14 vergunde coffeeshops, daarvan zijn er 2 reeds geruime tijd uit zichzelf dicht. 
Momenteel zijn er 12 coffeeshops geopend.
 
5 Hoeveel wiet aan bevoorrading  is nodig?
Dat is ons niet bekend.
 
1 hoeveel coffeeshops hebben we op dit moment nog over?
Zie hierboven onder vraag 4.
 
2. Waar bestaat de Maastrichtse drugsproblematiek uit, benoem de diverse facetten en evt cijfers.
Runners?
dealers op straat, dealers van huis uit?
Verslaafden hoeveel verslaafd aan canabis hoeveel aan hard drugs.
Et cetera.
Wij beschikken over informatie uit overlastmeldingen en kunnen (cijfermatig) inzicht geven in 
hetgeen door de politie is opgespoord (politie-informatie).
 
Voor wat betreft de gevraagde verslavingsgegevens verwijs ik naar bijlagen, deze zal ik nog via 
separate mail aan u toesturen.
- Bron cannabisgebruik 18-30 jarigen: Trimbos –landelijke cijfers– peildatum 2013 
- Bron cannabisgebruik 13-16 jarigen: GGDzl, jeugdmonitor 2013 (wordt afgenomen in klas 2 en 4 van
het voortgezet onderwijs)
- Bron gebruik cannabis per buurt in Maastricht: buurtpeiling 2014 
 
3 Wat kun je vertellen over de georganiseerde drugscriminaliteit?



Waar verdienen zij het meeste aan: heroïne, cannabis, of wat anders?
Daar hebben wij geen informatie over.
 
4 Als de achterdeur is geregeld in Maastricht, is de georganiseerde misdaad dan grotendeels aangepakt? 
Nee. De coffeeshopbranche betreft een klein deel van de illegale cannabismarkt. 

Ik hoop dat ik uw vragen hiermee heb kunnen beantwoorden.
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